
Närvarande: 
 
Lars Henriksen, ordförande 
Lars Håkansson, kassör 
Ylva Melin, vice ordförande 
Dan Törnlind, hästskovarpa 
Mikael Nilsson, gotländska idrotter 
Jan Larsson, adj. kansliet, varpakonsulent 
Barbro Wettersten, vice sekreterare 
Lämnat återbud: 
Lina Falk, sekreterare 

Protokoll nr 2 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 
2022-05-05 

§ 14 Mötets öppnande 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte. Barbro valdes till sekreterare. 

§ 15 Fastställande av dagordning 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 16 Protokolljustering 

VU Protokollet från den 5 april gicks igenom och godkändes därefter. 

§ 17 Skrivelser 

Postlistan godkändes och lades till handlingarna. 

Åtgärdslistan diskuterades och en del har inte lämnat in arbetsbeskrivningar. 

Väskinde AIS har lämnat in en skrivelse rörande tävlingar. VU svarar att man diskuterat men att 
beslut fattas vid styrelsemötet i höst. 

§ 18 Licenser/övergångar 

Övergång för Lars Henriksen från IK Rauk till Vinga IF. 

Bäl IF har betalat in för mycket och kassören betalar tillbaka. 

§ 19 Återstartstöd 

Björken söker pengar för Gävle/Gästrikland för att 4/6 genomföra Gävlebocken. Man söker 12 400:- 
Godkändes 

Klintehamns IK söker pengar för skylt inför SM. Godkändes inte. 

Gotlands VF söker bidrag till SM för kastare och buss. Godkändes inte. 



Ungdomar till USM får ett bidrag med 1 200:- 

§ 20 Rapporter 

Ylva Melin 

Uppdaterat min arbetsbeskrivning från 2021. 

Gått igenom utbildningsmaterial och undersöker möjlighet att in det digitalt. 

Tagit del av information om  RF-SISU nya utbildningsmaterial för grundutbildning av föreningsledare. 

Mikael Nilsson 

Bokar tider till pärkträning. 

Akut skinnproblem till pärkbollar. 

Bokning av Skolveckan 20 på Solbergaskolan. 

7/4 kommittémöte inför Stångaspelen. 

21/4 Stångaspelsmöte. 

7/5 kl 14-16 Parasportträning vid Svajdestugan. 

Majpärken 14/5 

Pärkläger 20-22/5 

Ungdomslaiken 28/5 

Dan Törnlind 

14/5 styrelsemöte Hästsko. 

Manusarbete inför hästsko filmning 

Barbro Wettersten 

årsmöten i olika sammanhang 

Idrottsgala där Västergarn firades. 

Lars Håkansson 

Inbetalning från nedlagda Stockholms Varpaförbund 155.802,30 

Klart med protokollsutdrag från konstituerande mötet. 

Utbetalning av återstartstöd till Stavnäs HVK, FGI Gotland, Varbergs VK och Vinga IF totalt 54.000 kr 



Kompletterande utbetalning från RF 125 000 i grundbidrag och 60.000 i seniorbidrag. 

Lars Henriksen 

Henriksen frågarför Nabben 2/22. Klar och inskickat. 

Ledaren för Nabben 2/22. Klar och inskickad. Januari-maj mycket arbete med start av Vinga IF. 

Löpande arbete. 

Jan Larsson 

Skickat ut till alla föreningar som har licenser att uppdatera listorna. 

Påmint alla om arbetsbeskrivningar  och andra åtaganden. 

Skickat påminnelse på föreningsavgift till föreningar. 

Ardre IF har fått 10 varpor och 1 pärkboll. 

Påmint föreningar om LOK-stöd. 

Påmint föreningar om att skicka in verksamhetsberättelse till förbundet. 

Har beställt SM-medaljer till varpa och hästsko till Sunne och Klintehamn. 

21/4 styrelsemöte FGI 

27/4 RF-möte gällande nuläget för RIM-uppdraget att göra en översyn av RF-SISU:s  distriktstruktur. 

Semester önskas: 

12/5, 19/5 

2/6, 9/6, 16/6,23/6 30/6 

7/7, 14/7, 28/7 

1/8, 11/8, 18/8, 25/8 

8/9, 15/9 

26/10, 27/10 

Önskemålen godkändes. 

§ 21 Projektstöd/LOK-stöd 

Inget att rapportera. 

 



§ 22 Idrottsmedel 

Inget. 

§ 23 Nabben 

Presstopp 15/5 . 

Dan skriver om distanscupen. 

Övriga funderar. 

§ 24 Övriga frågor 

Vinga IF önskar instruktionsvarpor. 

Beslutade att de får 10 varpor. 

Huvuddomare SM Sunne. 

Har en preliminär uppställning av Huvuddomare till Sunne 
Individuellt Henrik Lavergren och Göran Fransson 
Centimeter Göran Fransson 
Lagkula Bengt-Arne Andersson och Göran Fransson 
  
Finaldomare Arne Eriksson, Henrik Lavergren samt kastare på plats 

Rapporten godkändes. 

 

§ 25 Styrelsemöte 

VU-möte 14/6 kl 18.30 

Styrelsemöte 2/6 kl 18.30 

VU-möte i juli bestäms senare om det behövs. 

§ 26 Avslutning 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och förklarade det avslutat. 

 

 
 
Ordförande Lars Henriksen  Vice sekreterare Barbro Wettersten 


